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Utdragsbestyrkande 

 

§ 372 KFKS 2021/1114 

Eftergift av tillsynsavgift 2021 serveringstillstånd 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige medger att socialnämnden efterger 2021 
års tillsynsavgift för serveringstillstånd för att mildra effekterna av Coronapandemin. 
Nacka kommuns prognos för helåret 2021 är ett större överskott i resultatet och därför 
medges att socialnämnden får ha motsvarande 800 tkr i underskott 2021 jämfört med 
budget. 

Ärende 
De verksamheter som driver restaurangrörelse med alkoholservering har drabbats hårt av 
restriktioner under pandemin. För att mildra effekterna av Coronapandemin föreslås att 
2021 års tillsynsavgift för serveringstillstånd ska efterges. Under förutsättning att 
kommunfullmäktige fattar det föreslagna beslutet har socialnämnden beslutat att efterge 
tillsynsavgifterna. Förslaget bedöms inte strida mot reglerna i kommunallagen. 
Ärendet har beretts av socialnämnden den 26 oktober 2021 (SOCN 2021/321). 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott den 23 november 2021, §182 
Tjänsteskrivelse från stadsledningskontoret, daterad den 11 november 2021 
Bilaga Protokollsutdrag från socialnämnden den 26 oktober 2021 § 134 

Yrkanden 
Gunilla Grudevall Steen (L) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag. I yrkandet instämde 
Mats Gerdau (M), Mikael Carlsson (NL), Khashayar Farmanbar (S), Sidney Holm (MP), 
Esa Örmä (SD), Hans Peters (C) och Karin Teljstedt (KD).  

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut – arbetsutskottets förslag – och 
finner att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med detta förslag.  

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan. 
”Nackalistan stödjer detta beslut. Många krögare har haft och har fortsatt en svår uppgift 
att få ekonomin att gå runt pga pandemin. Många krögare är småföretag och det är av 
oerhörd vikt för kommunen och Sverige att de inte slås ut. Vi tycker det är viktigt att 
Nacka är en kommun där företag vill etablera sig och genom att stödja företagen på detta 
sätt så hoppas vi att många företag kan leva kvar och återanställa.” 
 
  


